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Pani Hanna Zdanowska 
Prezydent Miasta Łodzi 

Interpelacja w sprawie zabezpieczenia drzew na budowie ul. Wojska Polskiego 
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Zabezpieczenie drzew podczas remontu ul. Wojska Polskiego jest tematem bardzo ważnym, o którym 

szeroko dyskutowaliśmy na spotkaniach z mieszkańcami, komisjach Rady Miejskiej czy też  

przedstawicielami inwestora. Bezsprzecznie zachowanie cennego drzewostanu powinno być  priorytetem, 

dlatego cieszą  mnie kroki już  podjęte przez wykonawcę  (zabezpieczenie drzew poprzez otulenie ich 

warstwą  ochronną). 

Mimo to jednak trzeba mieć  świadomość, iż  realizacja tak dużej inwestycji niesie za sobą  potencjalne 

ryzyko uszkodzenia tych drzew. Z tego też  powodu proszę  Panią  Prezydent o dalszą  wzmożoną  uwagę  

i nadzór nad pracami, tak byśmy dalej - jako mieszkańcy - mogli cieszyć  się  pięknym widokiem szpaleru 

drzew na ul. Wojska Polskiego. Jednocześnie proszę  o informacje jakie jeszcze działania planowane są  w 

celu ochrony cennych drzew na placu budowy. 

[ 
D 

D E 

-02- 2022 

j www.kamildeptula.pt  


